


JULY- AUGUST / JUILLET AOUT

	<p>SAVE THE DATE : 23rd October 2014, 2.00 – 6.30 pm // IAFP & AGP Expert Conference : Employee Financial Participation in Europe and Germany. White & Case LLP - Bockenheimer Landstraße 20, 60323 Frankfurt am Main, Germany</p> <p>A VOS AGENDAS : 23 Octobre de 14 à 18h30 // Conférence des experts AIPF & AGP : la Participation Financière en Europe et Allemagne. White & Case LLP - Bockenheimer Landstraße 20, 60323 Frankfurt am Main, Germany</p>
---	--

AUSTRALIA :

EAO : Employee Ownership Australia & New Zealand : Employee Ownership Reform could Significantly Boost our Economy : Employee Ownership Australia and New Zealand Association (EOA) today launched a report that shows that a reversal of the 2009 changes will add a significant boost to the economy over the long term.

The potential impact is \$1.4 billion positive impact on the economy over a 10 year period and \$215 million year on year. The report estimates that amount of money that was subject to income tax under employee share plans has halved since the 2009 changes.

Download and read [Employee Share Schemes – Their Importance to the Economy](#) | EOA Report, July 2014

La réforme de l'Actionariat Salarié pourrait booster notre Economie : l'Association EAO (Actionariat Salarié Australie et Nouvelle Zélande) lance aujourd'hui un rapport montrant qu'un renversement des changements de 2009 apporterait une croissance significative à notre Economie sur le long terme.

L'impact potentiel serait de \$1,4 milliard de plus pour l'Economie sur 10 ans et de \$215 million par an. Le rapport estime que le montant assujéti à l'impôt sur le revenu des plans d'AS a diminué de moitié depuis les changements de 2009.

Téléchargez et lisez : [Employee Share Schemes – Their Importance to the Economy](#) | EOA Report, July 2014

EUROPE

ESMA welcomes the publication of the ESFS Review Report : The European Securities and Markets Authority (ESMA) has welcomed the publication of the European Commission's (EC) [Report](#) on the operation of the European Supervisory Authorities (ESAs) and the European System of Financial Supervision (ESFS).

The EC's Report, to the European Parliament and Council, concluded that the ESAs have performed well and made a valuable contribution to re-establishing confidence in the EU financial system.

[\(More ...\)](#)


ESMA se félicite de la publication du rapport d'examen ESFS : The European Securities and Markets Authority (ESMA) s'est félicité de la publication du rapport de la Commission Européenne sur le fonctionnement des autorités européennes de surveillance (ESAs) et le Système européen de surveillance financière (ESFS).


Le rapport de la CE, au Parlement européen et au Conseil, a conclu que les ESAs ont obtenu de bons résultats et apporté une précieuse contribution au rétablissement de la confiance dans le système financier de l'UE. ([Plus ...](#))

ETUI (European Trade Union Institute) : Worker Participation : Since the beginning of the European integration process there has been a commitment to provide employees in Europe with the right to be involved in company decision-making. Worker participation thus serves two intertwined purposes: implementing social rights so as to strengthen democracy in the working environment; and supporting companies, states and the European Union in their efforts to combine economic competitiveness with social progress. ([More ...](#))

ETUI (European Trade Union Institute): Participation des travailleurs: Depuis le début du processus d'intégration européenne, il y a eu un engagement à apporter aux employés, en Europe, le droit de participer aux décisions des entreprises. La participation des travailleurs sert donc deux objectifs intimement liés: la mise en œuvre des droits sociaux, afin de renforcer la démocratie dans le milieu du travail; le soutien des entreprises, des États et de l'Union européenne dans leurs efforts pour combiner compétitivité économique et progrès social. ([Plus ...](#))

FRANCE

	<p>FAS : Benchmark FAS 2014 : 09 Octobre 2014. La restitution des résultats du Benchmark FAS 2014 se tiendra le mardi 9 octobre 2014. Les précisions sur l'horaire de cette manifestation seront communiquées ultérieurement. (Pour patienter, Résultats du Benchmark FAS 2013)</p> <p>FAS: Benchmark FAS 2014: 09 Octobre 2014. The presentation of the results of the Benchmark FAS 2014 will be held on Tuesday, October 9, 2014. The details of the schedule will be given later. (To wait, see Benchmark Results FAS 2013).</p>
--	--

	<p>Grand Prix FAS de l'Actionnariat Salarié : 21 Novembre 2014. Le 10ème Grand Prix de la FAS se tiendra le 21 novembre 2014 au Salon Actionnaria - Palais des Congrès - Porte Maillot (10h-14h), et présidée par Alexandre de Juniac, Président-Directeur Général d'Air France KLM. (Plus ...)</p> <p>Grand Prix FAS de l'Actionnariat Salarié : 21 Novembre 2014. The FAS 10th Grand Prix will be held on November 21, 2014 at the Salon Actionnaria - Palais des Congrès - Porte Maillot (10am-14h), and chaired by Alexandre de Juniac, Chairman - Director Officer of Air France KLM. (More ...)</p>
---	---

GERMANY

AGP : Geförderte RKW-Beratung zur Mitarbeiterbeteiligung :

Das Land Baden-Württemberg hat ein Förderprogramm aufgelegt, um mittelständische Unternehmen mit einer geförderten Unternehmensberatung bei der Einführung einer Mitarbeiterkapitalbeteiligung zu unterstützen. Besonders kleine und familiengeführte Unternehmen sollen ermuntert werden, derartige Modelle einzuführen, da die Mitarbeiterbeteiligung ein oft unterschätzter Erfolgsfaktor ist. ([Mehr ...](#))



Conseils de RKW parrainé pour la participation des salariés : Le Land de Bade-Wurtemberg a lancé, pour les entreprises de taille moyenne, un programme de financement et de conseil pour les soutenir dans la mise en œuvre d'actionnariat salarié. Les entreprises petites et familiales doivent être encouragées dans ce domaine, l'actionnariat salarié étant un facteur de succès souvent sous-estimé. ([Plus ...](#))

Sponsored RKW advice on employee participation : The state of Baden-Württemberg has launched a funding program to support medium-sized companies with a corporate-sponsored Consultation on the

implementation of Employee Share Ownership. Small and family-run businesses should be encouraged to introduce such models, since the employee ownership is an often underestimated success factor. ([More ...](#))

Beteiligungsprogramme zeigen Wirkung : Das Aktienvermögen der Deutschen ist zwischen 2008 und 2013 nur minimal gestiegen - um gerade einmal drei Prozent. In der Bevölkerungsgruppe der Arbeiter jedoch machte es einen deutlichen Sprung. Deren Aktienvermögen stieg im Schnitt pro Haushalt von 8.600 auf 15.200 Euro. Das ist ein Plus von mehr als 75 Prozent. ([Mehr ...](#))



Les Programmes de participation sont efficaces : Les valeurs boursières allemandes n'ont que très peu augmenté de 2008 à 2013 - de seulement trois pour cent. Cependant, pour les salariés actionnaires, elles ont fait un bond important. Leur capital a augmenté en moyenne par ménage de 8,600 à 15,200 euros. Cela représente une augmentation de plus de 75 pour cent. ([Plus ...](#))

Participation programs are effective : The stock market wealth of the Germans is only minimally increased from 2008 to 2013 - by just three percent. In the population group of workers, however, it made a significant leap. Their share capital increased on average per household of 8.600 to 15.200 Euro. This is an increase of more than 75 percent. ([More ...](#))

IRELAND



IPSA : IPSA Annual Conference – Thursday 9th October 1:30 PM : Join us for our conference – Morrison Hotel, Ormond Quay, Dublin 1. The theme of the conference is making employee participation relevant to every generation – (Baby Boomers, Generation X and Millennials).([More ...](#))

Conférence Annuelle IPSA : Jeudi 9 Octobre 13h30: Rejoignez-nous - Hôtel Morrison, Ormond Quay, Dublin 1. Le thème : comment rendre la participation des employés pertinente à chaque génération - (baby-boomers, la génération X et la génération Y) ([Plus ...](#))

UK

ESOP : FT features Centre fears for CSOP : In a review of the HMRC share scheme statistics published on Monday August 25 the FT led [here](#) on the Centre's fears for the CSOP.

"Only through the CSOP can the low paid and part-time workers be effectively introduced to employee share ownership," Centre chairman Malcolm Hurlston CBE was quoted as saying. "We shall be pressing all parties to see its merits and allocate resource to encouraging its use."

The government confirmed to the FT that CSOP was safe till the election at least which gives time for an effective campaign to be mounted. (Not more).

Le FT reprend les craintes du Centre pour les CSOP: Dans un examen des statistiques du système par le HMRC publiés le lundi 25 Août, le FT souligne [ici](#) les craintes du Centre pour les CSOP. "Seuls les CSOP peuvent introduire les bas salaires et les travailleurs à temps partiel à l'actionnariat salarié," Le Président du Centre, Malcolm Hurlston CBE a été cité "Nous insisterons auprès de toutes les instances pour exposer ses mérites et allouer les ressources encourageant son utilisation." Le gouvernement a confirmé au FT que les CSOP ne seraient pas modifiés jusqu'aux élections, soit un délai opportun pour une campagne efficace. (Pas plus).



ifs ProShare Annual Awards : Wednesday 26 November 2014 : The Awards celebrate and reward the very best design, communication, delivery and innovation within the employee share ownership industry. We are delighted to announce this year's Awards dinner partner is Equiniti Premier Services.

The Awards are taking place at the Grand Connaught Rooms in London on Wednesday 26 November 2014. Around 500 professional from across the share plans industry will be gathering here. View

the [Awards website](#) to find out full details on 'how to submit your entry' and 'book your table'.

IFS ProShare Awards: Mercredi 26 Novembre 2014: *Les prix récompenseront les meilleurs design, communication, mise en oeuvre et l'innovation dans le domaine de l'actionnariat salarié. Le partenaire du dîner de l'événement est Equiniti Premier Services.*

Les prix seront remis au Grand Connaught Rooms à Londres, le mercredi 26 Novembre 2014. Environ 500 professionnels participeront. Voir [le site](#) pour en savoir plus de détails sur «la façon de soumettre votre participation» et «réserver votre table».

USA

NCEO : Employee Ownership Management Program October 12 to 15 : The Beyster Institute at UC San Diego's Rady School of Business will again host its program for owners, executives, and managers in employee-owned companies. The course covers legal and regulatory issues, corporate governance, marketing, financial management, and ownership culture. The [course](#) will be October 12 to 15 in San Diego. ([More ...](#))

Programme de gestion de l'Actionnariat Salarié du 12 au 15 Octobre : *L'Institut Beyster à l'école de management UC Rady de San Diego propose à nouveau son programme pour les propriétaires, dirigeants et gestionnaires d'entreprises appartenant aux salariés. Le programme couvre les questions juridiques et réglementaires, gouvernance d'entreprise, le marketing, la gestion financière, et la culture de la propriété. ([Plus ...](#))*

Oxford to Host Employee Ownership Course

Oxford will host an innovative four-day program on employee stock ownership plans, covering topics from fiduciary issues to sustainability. The [course will use an interactive and interdisciplinary approach](#).

Oxford accueillera un cours sur l'actionnariat salarié : *Oxford accueillera un programme innovant de quatre jours sur les plans d'actionnariat salariés, des questions fiduciaires à la durabilité. L'approche est interactive et inter-discipline.*

New Jersey Bill Would Encourage Employee Ownership : The deputy speaker of the New Jersey Assembly, Upendra Chivukula (D), and Assemblywoman Holly Schepisis (R) have introduced [Assembly Bill 2911](#), which would create a state income tax exclusion for qualified sales of stock to an ESOP or worker cooperative. ([More ...](#))

Un projet de loi du New Jersey encouragerait l'Actionnariat Salarié: *Le vice-président de l'Assemblée du New Jersey, Upendra Chivukula (D), et la députée Holly Schepisis (R) ont présenté le projet de loi 2911, qui créerait une exemption d'impôt sur le revenu pour les ventes d'actions aux salariés ou en coopérative. ([Plus ...](#))*

WWW.

aipf-association.fr
aipf-association.eu
aipf-association.com
aipf-association.org

iafp-association.fr
iafp-association.eu
iafp-association.com
iafp-association.org



Mail : <mailto:iafp.aipf@gmail.com>